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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok feltenni

Süli János
a Paksi Atomerőmű két új blokkja tervezéséért, megépítéséért és üzembe

helyezéséért felel ős tárca nélküli miniszter úrna k

„Mekkora a paksi b ővítéshez rendelkezésre álló magyar beszállítói kapacitá s
aránya? (2)”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert a Paksi Atomerőmű
bővítésével kapcsolatos kérdéseim vonatkozásában a Kormány tagjai közül Miniszte r
Ur illetékes a válaszadásra.

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/19046 . számú írásbeli választ igénylő kérdésemre küldött levelét köszönettel
megaptam, egyúttal jelzem, hogy Miniszter Úr több kérdés megválaszolását
elmulasztotta . Így különösen, nem válaszolt arra a kérdésre, hogy jelenleg hány olya n
cég van Magyarországon, amely partnerként képes lenne akár most bekapcsolódni a
bővítési beruházásba, illetve némi technológiai fejlesztéssel képes lenne arra, hogy rész t
vegyen a beruházásban . Nem válaszolt arra a kérdésre sem, hogy mekkora összeg ű
megrendelést lennének képesek teljesíteni a jelenlegi potenciális magyar beszállítók, és
mekkora a paksi b ővítéshez rendelkezésre álló magyar beszállítói kapacitás aránya .

Mindez vagy arra utal, hogy Miniszter Úr és a Kormány nem rendelkezik naprakész
információkkal a feltett kérdések tekintetében, vagy arra, hogy Miniszter Ur ne m
kívánja a kellő tájékoztatást megadni egy országgyűlési képviselő részére, vagy arra,
hogy a feltett kérdések — egy szerencsétlen véletlen miatt — elkerülték Miniszter Ú r
figyelmét .

Nem feltételezem Miniszter Úrról sem azt, hogy ne rendelkezne a kérdésekben érintet t
információkkal, sem azt, hogy akadályozni kívánná egy országgy űlési képviselő
munkáját, ezért az esetleges későbbi félreértések elkerülése érdekében kénytelen vagyok
ismételten feltenni az eddig megválaszolatlan kérdéseket . Kérem, hogy az alább



megfogalmazott kérdések megválaszolásával szíveskedjen el ősegíteni országgyűlési
képviselő i munkámat !

Mindezek alapján Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított
jogommal élve az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II . 24.) OGY
határozat 124. § (1) bekezdése alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Jelenleg hány olyan cég van Magyarországon, amely partnerként képes lenn e
akár most is bekapcsolódni a bővítési beruházásba?

2. Jelenleg hány olyan vállalat van Magyarországon, amely némi technológia i
fejlesztéssel, technológiai megújulással képes lenne arra, hogy részt tudjon venn i
a bővítési beruházásban?

3. Mekkora összegű megrendelést lennének képesek teljesíteni a jelenlegi
potenciális magyar beszállítók ?

4. Mekkora a paksi bővítéshez rendelkezésre álló magyar beszállítói kapacitá s
aránya?

Tisztelettel várom válaszát!

Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési képviselő

MSZP

Budapest, 2018. január 12 .
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